
WloclaweL 3 1.07.201 8r.

Jacek Bulawa

Radny

Rady Ivfiasta Y"loclawek

^S:r, '.. iAlll4t
Pi*./C.c"r:.,., l}{f) itly lli*ia

e!]J.i r*

Sz P.

MarekWojdrowski

Prezydcnt Woclewke

--"-) z^

/ G_1r/z
'74,- 

e/'-"e

.*,J1..09...?010 " 
,6fu
7 _-t'

W tmsce o estetykq osi€'llaTAT^r'le7e zwracam sig z pono*n4 prosb4 o usrmiqcie uschlych

drzew w pasie w-zdluz ulicy homiennej (od strony tcmw kolejo*ych), Il6re od dlugiego juz czasu

strasze mieszkancow swoim wyglqdem.

Z wyrazami szacunku


